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  SAOPŠTENJA
    Održana Skupština grada Subotice
    

  

Predsednik SBB-a i odbornik u Skupštini grada Mirko Bajić, aktivno je učestvovao u raspravi i
donošenju odluka.

  

Posebno su bile važne neke tačke dnevnog reda koje su bile na usvajanju, a koje se odnose i
na prava nacionalnih zajednica u Subotici.

  

Tako je kod donošenja rebalansa budžeta predsednik SBB izneo da će odbornici Saveza
bačkih Bunjevaca glasati za rebalans budžeta iako ima mnogo razloga za kritiku. U odluci da li
podržati rebalans ili ne opredeljenje SBB-a je da se rebalans podrži, jer bi neusvajanje bilo na
štetu funkcionisanja grada i posledice bi trpeli građani. Pri tome je istakao da je na koaliciji
dogovoreno da je ovo stavljanje tačke na dosadašnje ponašanje vlasti i da je potrebno raditi da
se učinjene greške isprave, a one koje nije moguće ispraviti da se zapamte i da se više ne
ponavljaju. Da se na taj način otvori novi list u načinu upravljanja gradom. Izneta je inicijativa da
se od države zatraži „Dom vojske“ na korišćenje i da se tu smesti Narodno pozorište, a ne da se
plaća privatnicima ogroman novac za zakup, a da pri tom pozorište i ne radi. U toj zgradi ima
uslova da pozorište u potpunosti obavlja svoju delatnost i da građani mogu posmatrati
predstave. Takođe u toj zgradi bi svoje mesto mogle naći i bunjevačke institucije poput
Nacionalnog saveta i Bunjevačkog informativnog centra, i da se više ne plaća zakup iz i onako
skromnih sredstava.

  

Nadalje, usvojen je dokument koji omogućuje da se prvi put od strane subotičke lokalne vlasti
poštuje Zakon o Nacionalnim savetima i da se iz budžeta sufinansira rad nacionalnih saveta
svih manjina koje se zastupljene sa više od 10% stanovništva i to srazmerno broju pripadnika
po statističkim podacima. Tako će na primer, prvi put Bunjevci dobiti potpuno isti iznos
sredstava kao i Hrvati u Subotici.
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Takođe je usvojen i dokument po kojem se konačno, posle više odlaganja, omogućuje
Nacionalnim savetima da imaju svoje direktne predstavnike kao članove Upravnih odbora
institucija koje su od posebnog značaja za nacionalnu zajednicu.

  

U pripremi i donošenju ovih odluka predsednik SBB-a, odbornik i pomoćnik predsednika
Skupštine grada Mirko Bajić, imao je aktivnu ulogu i zahvaljujući dogovoru političkih
predstavnika svih manjinskih zajednica u Skupštini grada, bilo je moguće ove odluke doneti.

  

Ove odluke su od velikog značaja za bunjevačku nacionalnu zajednicu. Savez bačkih
Bunjevaca tako pokazuje na koji način se mora zastupati interes nacionalne zajednice u
Skupštini grada Subotice.
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